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ســرمربی تیم ملی امید با اشــاره به اینکه 
تیمش در بازی های آسیایی هانگژو کار سختی 

دارد، گفت: زمان طلایی را از دست داده ایم.
به گزارش ایســنا، رضا عنایتی اظهار کرد: 
بازی هــای هانگــژو حساســیتی را در جامعه 
فوتبال ایجاد کرده و قبل از آن هم به ازبکستان 

می رویم و مسابقات مهمی داریم.
او افزود: زمان طلایی را از دست دادیم و از 
بدو ورود تیم را جمع کردیم و زمانی که تیم ها 
به اســتراحت می روند جمع کردن یک تیم با 
لیست ۵۰ نفره کار سختی است و نمی توانستم 

تغییرات زیادی ایجاد کنم.
ســرمربی تیم ملی امید ضمــن قدردانی 
از تمامــی باشــگاه ها و مربیانی که با تیم ملی 
امید همکاری کردند، گفت: خدا را شکر اردوی 
خوبی در ترکیه داشتیم و شرایط خوبی داریم. 
بازیکنان امید اعتماد مربیان و مدیران را جلب 
کرده و در لیــگ به میــدان می روند که این 

مسئله اتفاق خوبی است.
عنایتی با بیــان اینکه با امیر قلعه نویی هم 
 راستاست، اظهار کرد: همان طور که سرمربی 
تیــم ملی اعلام کرد باید شــرایط تیم ملی را 
تغییر دهیم و بازیکنان جــوان را به تیم ملی 

اضافه کنیم.
او ادامــه داد: امیدواریــم بدون حاشــیه و 
جوسازی در هانگژو شرایط خوبی داشته باشیم 

و از اعتبار فوتبال ایران دفاع کنیم.
سرمربی تیم ملی امید درباره حضورش در 
تیم ملی امید و انتقاد برخی افراد از این انتخاب 
گفت: هــر تصمیمی اتخاذ می شــود مدافع و 
مخالف دارد. بنده به این مسائل توجه چندانی 

ندارم.
عنایتی در ادامه با اشــاره بــه اینکه چون 
فیفادی نیست برای در اختیار داشتن بازیکنان 
دچار مشــکلیم، عنــوان کــرد:  ۵۰درصد از 
پتانســیل بازیکنان را از دســت داده ایم؛ چرا 
که تیم های باشــگاهی در آسیا حضور دارند و 
می توانســتیم با تیم بسیار بهتری به بازی های 
آسیایی برویم و نمی توانیم باشگاه ها را مجبور 
کنیــم. در مجموع موجودی خوبــی داریم و 
امیدواریم باشگاه ها با ما همکاری کنند و نباید 
باشــگاه ها ضربه بخورند. در عین حال نباید به 
اعتبار فوتبال ایران ضربه زد و معتقدم اگر قرار 
است با تمام قوا حاضر نشویم و از اعتبار فوتبال 
ایران دفاع نکنیم بهتر است در مسابقات حضور 

نیابیم.
او درباره آســیب دیدگی ســامان فلاح نیز 
بیان کرد: ســامان فلاح دچار مصدومیت شده 
و امروز مشــخص می شــود تا چه حدی این 
مصدومیــت وجود دارد. مصدومیت او از ناحیه 
زانو است و امروز ام ارآی می گیرد و باید ببینیم 
مصدومیتش چه میزان اســت. او از بازیکنان 

تاثیرگذار ایران اســت و می تواند در ازبکستان 
و هانگژو به تیم ملی امید کمک کند.

ســرمربی تیم ملی امید در ادامه با اشاره به 
اینکه هر چه خواسته است نه در حد ایده آل اما 
در حد توان در اختیارشــان قرار داده اند، بیان 
کرد: همه در یک راستا تلاش میکنند تیم ملی 
امید موفق باشد و فدراسیون فوتبال و کمیته 
ملی المپیک همســو هستند. از برخی مسائل 
ناراحــت بودم اما ظرفیت خوبــی از بازیکنان 
داریــم و حضور در تورنمنت هــای اخیر باعث 
شــد که امیدوار شــوم. یک ماه سخت داریم 
و امیدوارم یک ماه با باشــگاه ها تعامل داشته 

باشیم و شرایط را پیش ببریم.
عنایتی درباره نگرانی از عدم کســب نتایج 

تیم ملی المپیک در بازی های آسیایی و کسب 
ســهمیه المپیک با توجه به اینکه اعتبارش را 
پای کار گذاشته است، توضیح داد: نگرانی ندارم 
و رو به جلو نگاه می کنم و باید بدانیم تیم امید 

با مربی خارجی نیز موفق نبوده است.
وی ادامه داد: سریال تکراری همیشه برای 
تیم ملی امید رخ داد و عدم همکاری باشگاه ها 
و بعضا ســرمربیان تیم های ملی بزرگســالان 
وجود داشته است. این تیم ملی امید می تواند 
برگی از تاریخ باشد و به بازیکنان گفته ام تمام 

توانشان را به کار گیرند.
ســرمربی تیم ملی امید دربــاره بازیکنان 
سهمیه بزرگســال تیم ملی امید در بازی های 
آســیایی هانگژو اعلام کرد: در ابتدا لیست ۵۰ 

نفره داشتیم که باید هانگژو می رفت و اسامی 
نیازمند، قائدی، مغانلــو، مطهری و ترابی پنج 
سهمیه اولیه بزرگسال ایران بودند اما هیچ یک 
از این بازیکنان نمی توانند تیم ملی امید را در 

هانگژو همراهی کنند.
عنایتی افزود: صرفا دو ســهمیه ارســلان 
مطری و حســینی که در باشــگاه اســتقلال 
هســتند برای تیم ملی امید باقــی مانده اند و 
تنها دو بازیکن بزرگسال را می توانیم با خودمان 
ببریم. او در پاسخ به سوال مبنی بر اینکه جواد 
نکونام در نشســت خبری اعلام کرده بود تیم 
ملی امید را همراهی نخواهد کرد؛ چرا که قرار 
بود برخی مسائل به او اعلام شود، تصریح کرد: 
جلســه ای با نکونام داشــتم و دغدغه هایش را 

می دانم. جلســه فوق العاده ای داشتیم و سهیل 
مهــدی با او تماس می گیرد و مشــکلات حل 

خواهد شد.
سرمربی تیم ملی امید ادامه داد: نگرانی کلی 
نکونام برای دربی و بازی مقابل پرسپولیس در 
هفته پنجم لیگ اســت و حــق می دهیم که 
ساده از کنار این مسئله نگذرد و دغدغه اش را 
می دانم. او در مــورد حضور الهیار صیادمنش، 
یاسین ســلمانی و محمدامین حزباوی در تیم 
ملی امید به منظور حضور در مسابقات قهرمانی 
آسیا اعلام کرد: در این رابطه صحبت کرده ایم 
و قطعا این ســه بازیکن با ما هستند و از آنها 
استفاده می کنیم. تعامل لازم را کرده ایم و قطعا 

آنها در خدمت تیم ملی امید خواهند بود.

حضور قطعی صیادمنش، حزباوی و سلمانی در تیم امید

واکنش عنایتی به اظهارات نکونام
چرا عبادی پور از تیم ملی والیبال خط خورد  

۲ دلیل مهــم باعث خط 
از  خوردن میــلاد عبادی پور 
لیســت تیم ملی والیبال شد. 
به گزارش ایرنا، لیســت تیم 
ملی والیبــال برای حضور در 
بازی های آســیایی هانگژو در 
شــرایطی اعلام شــد که نام 
میلاد عبادی پور در این لیست 
دیده نمی شــد. عبادی پور که در لیگ ملت ها غایب بود و بســیاری از منتقدان 
همین موضوع را مهمتریــن دلیل ناکامی تیم ملی در این رقابت ها عنوان کرده 
بودند در رقابت های قهرمانی آسیا به این تیم بازگشت ؛ اما عملکرد او در ارومیه 
و به خصوص در فینال و بازی با ژاپن ضعیف بود تا مشــخص شود حضورش در 
لیگ ملت ها هم نمی توانســت کمک حال تیم ملی باشد. جالب اینکه عبادی پور 
در اواسط لیگ ملت ها در گفت وگویی به شدت از یکی از دستیاران عطایی انتقاد 
کرده بود؛ اما به نظر می رســد او به جای ورود به اینگونه مســائل که در حیطه 
اختیارات بازیکن نیست باید برای بهبود وضعیت فنی و بدنی خود تلاش می کرد. 
شــنیده می شود یکی از مهمترین مسائلی که باعث شد عبادی پور از لیست تیم 
ملی خط بخورد همین عدم آمادگی فنی و آمادگی او بود. ضمن اینکه مســئله 
کاپیتانــی و اختلافات پیرامون آن هم در حذف عبادی پور از لیســت تیم ملی 
نقش داشــته است. به نظر می رسد تیم ملی والیبال بابت عدم حضور عبادی پور 
در هانگژو متضرر نشود. هر چند کار سختی برای قهرمانی در این رقابت ها دارد.

هالند توپ طلای هشتم مسی را قاپید
ستاره ســیتی در نظرسنجی 
کسب توپ طلای بهترین بازیکن 

سال ۲۰۲3 از مسی جلو افتاد.
بــه گــزارش فارس، ســایت 
»ســعودی اســپورت« خبر داد 
ارلینگ هالند ستاره نروژی سیتی 
در نظرسنجی ها برای کسب توپ 
طلای بهترین بازیکن دنیا در سال 
۲۰۲3 از لیونل مسی جلو افتاده 
اســت. مراسم بهترین های ســال ۲۰۲3 فوتبال در دنیا پنجشنبه آینده برگزار 
می شود و برنده توپ طلای بهترین بازیکن دنیا در سال ۲۰۲3 مشخص می شود. 
لیونل مسی، ارلینگ هالند و دی بروینه 3 نامزد نهایی کسب توپ طلا هستند. با 
مقایسه آمار این 3 بازیکن و نظرسنجی ها هالند شانس اول توپ طلا شد. شاگرد 
گواردیولا در فصل گذشته ۵3 بازی انجام داده و ۵۲ گل به ثمر رسانده و 9 پاس 
گل داده است. اما در مقابل مسی در 41 بازی ۲1 گل به ثمر رسانده و ۲۰ پاس 
گل داده است. کوین دی بروین ستاره دیگر سیتی هم 49 بازی انجام داده و 1۰ 
گل به ثمر رســانده است. در این نظرسنجی اعلام شده درصد پیروزی هالند در 
این مراسم ۵۰ درصد است اما مسی پایین تر از هالند 3۰ درصد شانس دارد. دی 
بروین هم با ۲۰ درصد در رده ســوم قرار گرفت. مســی پیش از این با گرفتن 7 
توپ طلا از این حیث بهترین فوتبالیست تاریخ است و اکنون برای گرفتن توپ 

طلای هشتم مانع بزرگی به نام هالند را پیش روی خود می بیند.

آمار خیره کننده مسی در آمریکا
آمــار خیره کننده مســی 
در آمریکا منتشر شد. شبکه 
آماری  در  آمریکا   »ESPN«
به تمجیــد از لیونل مســی 
ابرستاره آرژانتینی در ترکیب 
دارنده  پرداخت.  میامی  اینتر 
7 توپ طلای بهترین بازیکن 
جهــان در ۲ مــاه گذشــته 
کولاک کرده است. طبق اعلام این رسانه مسی در این مدت کوتاه 9 بازی برای 
اینتر میامی انجام داده و 11 گل به ثمر رسانده و 3 پاس گل داده است. به صورت 
میانگین مســی هر ۵1 دقیقه برای اینتر میامی یک گل زده است. مسی در این 
مدت کوتاه یک قهرمانی برای تیم بکام در رقابت های لیگ کاپ آمریکا به دست 
آورد و در تورنمنت دیگری فینالیســت شد. اینترمیامی با مالکیت دیوید بکام از 
زمان پیوســتن این اعجوبه ســود هنگفتی را از بلیت فروشی و پیراهن فروشی 
کسب کرده است. مسی با قراردادی دوساله به اینتر میامی ملحق شد. دستمزد 

سالیانه مسی ۵۰ میلیون یورو است.

درخشش بانوان مچ اندازی ایران در جهان
در روز سوم مسابقات مچ 
اندازی قهرمانــی جهان، رویا 
مهبودی و مرضیه مهدی زاده 
موفق به کسب یک مدال نقره 
و دو برنز شــدند. به گزارش 
فارس، مســابقات مچ اندازی 
قزاقستان  در  جهان  قهرمانی 
پیگیری  پیشکسوتان  رده  در 

شد که نمایندگان کشورمان توانستند در بخش بانوان خوش بدرخشند. 
* بهروز عباسی در دست راست مقابل نمایندگان قرقیزستان و قزاقستان به 
برتری دســت یافت، اما با شکست مقابل حریف فرانسوی به مقام چهارم جهان 

دست یافت.
* مرضیــه مهــدی زاده در وزن 6۰- کیلوگرم مقابل نماینــده ای با پرچم 
فدراسیون جهانی شکست خورد، اما در ادامه توانست رقبایی از کشورهای هند 

و آلمان را شکست دهد. او مدال برنز رقابت های دست چپ را به ارمغان آورد.
* رویا مهبودی در وزن 9۰- کیلوگرم و در دو بخش دســت راســت و دست 
چپ به مصاف رقبای خود رفت. او در بخش دست راست مقابل نماینده عربستان 
شکســت خورد، اما با پیروزی برابر ورزشــکار قزاقستانی در نهایت به مدال برنز 
رســید. او همچنین با شکست رقبایش به فینال دست چپ رسید و در نهایت با 

شکست مقابل نماینده میزبان یک نقره دیگر هم به دست آورد.
* مسیح رنجبر در بخش پیشکسوتان بعد از پیروزی مقابل ورزشکار هندی، 
برابر ورزشکاران ترکیه و قزاقستان شکست خورد و در نهایت به مقام پنجم رسید. 
گفتنی است؛ بدین ترتیب پرونده ایران در روز سوم با یک نقره و دو برنز بسته 
شد. پیش از این نیز در رده های نوجوانان، جوانان و امید، ورزشکاران کشورمان به 
یک مدال برنز توسط کارینا کرمی، یک مدال برنز توسط حسین جعفری و یک 

مدال نقره توسط آرتین یاری نژاد دست یافته بودند. 

خریدهای خارجی استقلال منتفی شدند
و  وردة  عمــرو  جــذب 
دلیل  بــه  بلانکو  گوســتاوو 
بودجه  سقف  پربودن  مشکل 
اســتقلال منتفی اســت. در 
انتقالات  آخرین روز نقــل و 
فوتبال ایران پیش بینی می شد 
آبی های پایتخت با خرید یک 
بازیکــن خارجــی کمــی از 
دغدغه های جواد نکونام کم کنند اما حالا از این باشــگاه خبر می رســد جذب 
بازیکن مصری هم به مشــکل خورده و اسکواد در دسترس نکونام، همان لیست 
چهار هفته نخســت خواهد بود. در شرایطی که نکونام پیش از بازی با استقلال 
خوزستان اعلام کرده بود به دو بازیکن خارجی نیاز دارد و اگر بنا بر جذب تنها 
یک بازیکن باشــد، ترجیح میدهد در نیم فصل یک بازیکن باکیفیت جذب کند، 
حالا منابع نزدیک به باشــگاه استقلال اعلام کردند به دلیل محدودیت در سقف 
بودجه، خرید عمرو وردة هم با مشکل مواجه شده و این بازیکن مصری راهی به 
لیست استقلال پیدا نخواهد کرد. وردة که هفته پرحاشیه ای را سپری کرد، تنها 
1۲ روز پس از پیوستن به تیم راجا کازابلانکا مراکش، با این باشگاه فسخ کرد و 
در ادامه راهی قبرس شد تا با تیم دوکسا کاتوکوپیاس قبرس قرارداد امضا کند. 
اما به دلیل منقضی شدن پاسپورت، او ساعاتی را در فرودگاه این کشور بازداشت 
شد و سپس به مصر دیپورت شد. با وجود آنکه خانی، عضو هیئت مدیره استقلال 
اعلام کرده بود که کار پیوســتن عمرو وردة به این تیم تمام شده است، اما حالا 
خبر می رســد که رایزنی ها برای حضور این بازیکن در جمع آبی ها به بن بست 

خورده است.

اخبار کوتاه

ملی پوش اســکیت بعد از خط خوردن از لیست نفرات 
اعزامی به بازی های آسیایی گفت: برای آمادگی بیشتر جهت 
شــرکت در بازی های آسیایی هانگژو بیش از 1۰۰ میلیون 
تومان از جیب خود هزینه کــردم تا در 3 تورنمنت معتبر 
شرکت کنم؛ اما نه تنها از لیست اعزامی کنار گذاشته شدم 

بلکه به کمیته انضباطی نیز دعوت شدم.
میلاد صالحی در گفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: پیش از 
این که فدراســیون برای حضور در بازیهای آسیایی از من 
تست بگیرد، در مسابقات جهانی ایتالیا حضور داشتم که در 

این رقابت ها در اســکیت سرعت سوم شدم. پنج روز بعد از 
این مسابقات به ما گفتند اراک برویم تا از ما تست آمادگی 
جسمانی و فنی گرفته شــود که من به خاطر خستگی راه 
واقعا شــرایط بدنی خوبی نداشــتم که در این تست پنجم 
شــدم و به من قول دادند که قرار اســت یک تست دیگر از 
من گرفته شود که متاسفانه این کار انجام نشد، برای گرفتن 
تست مجدد برای شرکت در بازی های آسیایی به فدراسیون 
زنگ زدم و آن ها به من گفتند چون اســتوری گلایه آمیز 

گذاشتید روز چهارشنبه به کمیته انضباطی دعوت شدید.

وی گفت: من نمی دانم فدراسیون چرا چنین برخوردی 
با ملی پوشــان باتجربه خود انجام می دهد. پیش از من نیز 
چنیــن  برخوردی با نیلوفر مردانی انجام شــد که با وجود 
مصدومیت از او تست گرفتند و اسم او را نیز به رغم این که 
جزو نفــرات اعزامی به هانگژو بود خط زدند. واقعا نمی دانم 
فدراسیون به جای این که پاسخگوی مشکلات ما ملی پوشان 

باشد چرا ما را به کمیته انضباطی دعوت می کند.
صالحی خاطرنشــان کرد: از سال گذشــته تاکنون دو 
مســابقه آزاد جهانی در اسکیت ســرعت شرکت کردم که 
دســتاورد آن طلا و برنز بود، همچنین مسابقات کاپ اروپا 
مدال و رنکینگ گرفتم و در لیست نفرات اعزامی قرار داشتم 
امــا الان تعجب می کنم که چرا اســمم جزو نفرات اعزامی 
نیســت. وی ادامه داد: درخواست زیادی از فدراسیون ندارم 
بلکه می گویم دوباره از من تست بگیرند تا حداقل در جریان 
شرایط خود برای شرکت در بازی های آسیایی قرار بگیرم تا 

تیمی که در شان تیم ملی است اعزام شود.
ملی پوش اســکیت در پاسخ به این پرسش که آیا تصور 
می کردی که از لیســت نفرات اعزامی به بازی های آسیایی 
حذف شوید؟ تصریح کرد: 3 مسابقه ای که من شرکت کردم 
با هزینه ی شخصی رفتم تا در بهترین شرایط به هانگژو اعزام 
شوم و رییس فدراسیون قول اعزام به بازی های آسیایی را به 
من داده بود. در این 3 تورنمنت بیش از صد میلیون از جیب 
خود هزینه کردم تا عملکرد خوبی در هانگژو داشــته باشم. 
فکر نمی کردم به همین راحتی کنار گذاشته شده و حتی به 

کمیته انضباطی دعوت شوم.
صالحی افزود: 1۰ سال اســت که نفر اول این رشته در 

ایران هستم، 7 سال عضو تیم ملی و ۵ سال است که رکورد 
صدمتر را زدم اما با وجود این همه افتخارات به هانگژو اعزام 
نمی شوم. حتی چند بار از هیات اسکیت استان تهران پیگیر 
این موضوع بودم، چند بار با رییس فدراسیون صحبت کردم 
که به من گفتند تمرینات را قطع نکن دوباره از شما تست 
گرفته می شود که با قولی که او داد تمریناتم را قطع نکردم 
و شرایط بدنی خود را به سمت و سوی ماده های استقامت 
بــردم اما به من گفت باید برای قهرمانی جهان نیز تســت 
بدهید که دوباره تســت دادم. با هنرجو و رییس هیات بعد 
از تست گیری تماس گرفتم اما حرف خود را تکذیب کرد و 
گفت من کی به شــما گفتم برای بازی های آسیایی تمرین 

کنید تا تست مجدد گرفته شود.
وی با بیان این که به کمیته انضباطی فدراسیون نخواهم 
رفت، گفت: وقتی فدراســیون حرف من را متوجه نمی شود 
چه ضرورتی برای شــرکت در کمیته انضباطی اســت. اگر 
شرایط اعزام به بازی های آسیایی فراهم نشود یا از اسکیت 
خداحافظی می کنم یا این کــه دیگر برای تیم ملی رقابت 
نخواهم کرد. وقتی فدراسیون دوســت دارد تنها بازیکنان 
مدنظر خودش را به هانگژو اعزام کند چه ضرورتی  دارد که 
عمر خود را صرف این رشته کنم. الان شرایطی ایجاد کردند 

که در بلاتکلیفی قرار دارم.
این ملی پوش اسکیت در پایان در پاسخ به این پرسش 
که آیا برای اعزام به مسابقات جهانی ایتالیا که تیم اعزام نشد 
فدراسیون از شما نیز درخواست پول کرده بود؟ اظهار کرد: 
از من نه ولی از برخی ملی پوشان پول گرفته بودند که البته 

این اعزام نیز به دلیل عدم صدور روادید انجام نشد.

ملی پوش اسکیت:

۱۰۰ میلیون دادم هم از هانگژو خط خوردم و هم به کمیته انضباطی دعوت شدم

فدراســیون جهانی بســکتبال )FIBA( بــه تمجید 
از حامــد حدادی و آخرین حضور اســطوره ایران در جام 

جهانی پرداخت.
 )FIBA( به گزارش ایسنا، فدراسیون جهانی بسکتبال
با انتشار گزارشی احساســی، به تمجید از حامد حدادی، 
اســطوره بی تکرار تیم ملی بسکتبال ایران پرداخت که در 

ادامه آن را می خوانید.
فیبا نوشــت: »حامــد حدادی نامی اســت که در بین 
طرفداران بسکتبال در سراسر جهان طنین انداز است. این 
نماد ایرانی دوران حرفه ای پرافتخاری داشــته و اکنون نیز 
در یکی دیگــر از جام جهانی های بســکتبال به کار خود 

ادامه می دهد. 
این بازیکن 3۸ ســاله مدت ها است که جایگاه خود را 
در تاریخ بسکتبال ایران تثبیت کرده است - اولین و تنها 
بازیکن ایرانی که در NBA بازی کرده اســت - حدادی 
چهار بار MVP کاپ آســیا شــده و ســه بار هم عنوان 
قهرمانی این رقابت ها را به دست آورده است. او همچنین 
در دو المپیک و اکنون نیز در چهارمین جام جهانی بازی 

کرده است. 
بــا این حال، چیزی کــه حدادی را واقعــاً قابل توجه 
می کند، تعهد بی دریغ او به بســکتبال است، حتی وقتی 
مصدوم اســت. حدادی در ابتدای ســال دچار مصدومیت 
شدید از ناحیه آشیل پا شد که آرزوهای او برای حضور در 
ایــن جام جهانی را به تردید انداخت، اما او به هیچ وجه از 

تلاش برای حضور در تیم ملی درست نکشید. 
حــدادی در این رابطه توضیح داد: بهبودی از دســت 
این مصدومیت بســیار ســخت بود. من ۸ ماه پیش یک 
مصدومیت ســخت از ناحیه آشیل پا داشــتم و بهبودی 
این مصدومیت به این ســرعت راحت نیست. اما پزشکم، 
خانواده ام، همسرم و سایرین هر روز مرا تحت حمایت قرار 
دادند و من هم واقعا سخت کار کردم تا به زمین باز گردم. 

من بســیار مفتخرم که در چهارمیــن جام جهانی و اینجا 
هستم تا به هم تیمی هایم و تیمم کمک کنم.

حضور حدادی در زمین گواه اســتقامت و اراده بزرگ 
او است. او ممکن اســت الان 1۰۰ درصد خود نباشد، اما 
همچنان همه چیز به تیم ایــران می دهد - میانگین 9.۵ 
امتیــاز و 6.۰ ریباند در هر بــازی - در حالی که به رتبه 
پنجــم برترین بلاکرهای تاریخ جــام جهانی صعود کرده 
اســت. در حالی که ایران با شکســت های متوالی مقابل 
برزیل و ساحل عاج از صعود به دور دوم جام جهانی ۲۰۲3 

باز مانده است، رهبر کهنه کار آن ها هر کاری که می تواند 
را برای کمک به نسل بعدی بسکتبال ایران انجام می دهد. 
حدادی در این رابطه نیز گفت: ما به دنبال آینده سازی 
هستیم. برای بازیکنان جوان خوب است که مقابل تیم های 
بزرگ بازی کنند و در ســطح بالا با بازیکنان بزرگ تنه به 
تنه شــوند. من سعی کردم اینجا باشم تا تمام تجربیاتم را 
به آن ها انتقال دهم تا بهتر بازی کنند. همه آن ها بازیکنان 

خوبی هستند، اما تجربه ای ندارند.
البته حدادی چیزی فراتر از یک بسکتبالیست است. او 

با رهبری و فــداکاری خود که الهام بخش بازیکنان جوان 
بی شماری در کشورش است، در واقع می توان او را نماد و 
الگوی تیم ملی ایران دانست. بنابراین، چه بازیکنی بهتر از 
حدادی وجود دارد که در دوره انتقال نسل بسکتبال ایران، 
به یک تیم جوان کمک کند؟ جای تعجب نیســت که هم 

تیمی هایش از هر ثانیه حضور او لذت می برند. 
ارســلان کاظمی درباره حدادی گفت: او اســطوره ما 
است، او بهترین بسکتبالیســتی است که ایران تا به حال 

داشته است.
اگر یائو مینگ را کنار بگذاریم، او بهترین بسکتبالیست 
آسیایی برای من اســت. بدیهی است که او از مصدومیت 
خارج می شــود، چون واقعا تمام تلاشش را کرد که فقط 
در کنار تیم باشــد و از هر طریق ممکن به ما کمک کند. 
مطمئنم کــه وقتی زمان بازنشســتگی او از تیم ملی فرا 
برسد، همه دلشان برای او تنگ خواهد شد. بازیکنان جوان 
ما می دانند که او چه حضور درخشان و بزرگی در زمین و 
خارج از زمین برای ما داشــته است. این به نوعی غم انگیز 
است که دیگر او را نداشته باشیم. کاش من وقت بیشتری 

با او می گذراندم.
تعهد حدادی به توســعه نسل بعدی بسکتبالیست های 
ایرانی گواهی بر شــخصیت و عشق بزرگ این اسطوره به 

این ورزش است.
دســتاوردها نیز گویای بزرگی این ســتاره هستند، اما 
این فداکاری و انعطاف پذیری اوست که او را واقعا متمایز 
می کند. حدادی علیرغم بهبودی از یک مصدومیت بزرگ، 
اینجا اســت و همچنان همه چیز را در زمین کنار گذاشته 
است - حدادی می داند که این آخرین جام جهانی او است 
و از هر لحظه لذت می برد.  اســطوره بســکتبال ایران در 
رابطه بــا این موضوع نیز گفت: ایــن آخرین جام جهانی 
من اســت، بنابراین می خواستم برای بازی اینجا باشم. هم 

تیمی هایم می گویند این آخرین رقص است.«

گزارش احساسی فیبا برای اسطوره؛ آخرین رقص حدادی


